
Zápis z jednání Os. Výboru Třešňovka Hlouška 17.9. 2020 

 

Přítomní: M. Běhounek, V. Žáčková, S. Doušová, M. Přinosilová, J. a R. Beránkovi, 

L. Rudolfský. 

Hosté: A. Kuchyňová, I. Jeřábková 

Omluveni: P. Král 

 

 

Zápis: 

Podat žádost na MKH  Na více workoutových prvků na hřišti S. sady. Předseda OsV poptá 

možnosti města v této otázce 

Info: Finanční podpora os. výborů zůstává v původním systému.. 

Drakiáda, alias setkání občanů, plánováno na 31.10., organizaci zajišťuje paní Beránková, 

nápomocni ostatní obyvatelé „osady“. Dle potřeby budou na tuto akci použity finanční 

prostředky určené městem na podporu činnosti OsV. 

Byly diskutovány problémy veřejné zeleně a občanské vybavenosti lokality Třešňovka, když 

bylo konstatováno, že architektonické řešení projektu prakticky neumožňuje výsadbu 

veřejné zeleně, projekt postrádá zařizovací předměty typu odpadkové koše, stále není 

řešena doprava v oblasti. Ze strany investora U.T.C. jsou opakovaně slibovány informace o 

časovém harmonogramu a řešení konkrétních problémů (viz. výše), které však nejsou nikdy 

splněny. 

Na základě našich špatných zkušeností se spoluprací se společností U.T.C. properties, s.r.o., 

žádáme tímto představitele města KH, aby vyzvala laxně komunikující společnost UTC ke 

společnému jednání, za účelem zlepšení kvality života v nově vytvořené lokalitě Třešňovka, 

Hlouška. Žádost zpracuje a městu dodá pí. Přinosilová. 

 

Další termín setkání: čt 22.10. 2020 od 20:00 rest. Kréta. 

 

 

Zapsal: 17.9.2020                                                                                  LR 

 

 

 


